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Ordinær generalforsamling  
Onsdag den 15. maj 2024 kl. 17:15 

På Comwell i Middelfart 
 
 

Referat 
 

Velkomst 
• Formand Charlotte Breinholt bød deltagerne velkommen til den ordinære 

generalforsamling, der traditionen tro blev afholdt i forbindelse med årets konference.  
• 16 stemmeberettigede deltagere inklusive bestyrelsen var mødt frem til 

generalforsamlingen.  
 
1. Valg af dirigent 

• Bestyrelsen indstillede direktør Lars Lindskov fra Lindskov Communication, der ud over 
kommunikationsopgaverne med hjemmeside, nyhedsbreve, sociale medier, magasin og 
podcast/webcast mm varetager sekretariatsfunktionen.  

• Lars Lindskov blev valgt og kunne med fremlagt dokumentation for indkaldelse 
konstatere, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt med dagsorden iht vedtægterne.  

 
2. Valg af referent  

• Bestyrelsen indstillede journalist Sandra Nielsen fra Lindskov. Sandra Nielsen blev valgt.  
 
3. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning og fremtidige planer 

• Formanden gennemgik bestyrelsens beretning - og takkede bestyrelsen, kritisk revisor og 
samarbejdspartnere for samarbejdet gennem året.  

• Generalforsamlingen tog formandens beretning til efterretning.  
 

4. Fremlæggelse af årsregnskab til godkendelse 
• Kasserer Stig Holm præsenterende regnskabet, der viser et negativt resultat på –38.572 

kroner. Selvom foreningen kommer ud med et underskud, er det en markant forbedring 
end sidste år. En forbedring, som er skaffet gennem en trimning af omkostningerne. 
Omsætningen er steget, og der har været en del restancer, som ved ekstra arbejdsindsats 
er kommet ind. Bestyrelsen påpegede, at der er lang procestid på fakturering - det tager 
lang tid at få betalingerne hjem. Bestyrelsen opfordrede medlemmerne til at kigge ind i, 
om de selv kan gøre processen mere glidende ved f.eks. at undersøge, om man kan man 
betale med firmakreditkortet. 

• Forsamlingen godkendte regnskabet.  
 

5. Indkomne forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen 
• Der var ingen indkomne forslag.  
 

6. Forelæggelse af budget og fastlæggelse af årskontingent 
• Kasserer Stig Holm redegjorde for budgettet 2024 og et indblik i 2025-forecast, hvor der 

forventes et positivt resultat på 100.000 kroner. Bestyrelsen er optimistiske og regner 
med at kunne få kontingent fra 230 medlemmer ind.       

• Bestyrelsen foreslog at fastholde kontingentet på 1.995 kroner excl. moms, hvilket 
forsamlingen tilsluttede sig.  
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7. Valg til bestyrelse: 

• Valg af formand: Charlotte Breinholt genopstillede og blev genvalgt.  
• Valg af næstformand: Konstitueret næstformand Henrik Bak Hoffman stillede op og blev 

valgt.  
• Valg af bestyrelsesmedlem: Jens Kjær Jensen genopstillede og blev genvalgt.  
• Valg af to suppleanter: Tine Jeanette Busk stillede sig til rådighed og blev valgt. Den 

anden suppleantrolle blev ikke besat. Bestyrelsen fik af generalforsamlingen mandat til 
at supplere sig i løbet af året, såfremt en suppleant skulle melde sig på banen.    

 
8. Valg af ekstern revisor 

• Bestyrelsen indstillede Statsaut. revisor Boye Rynord, der har fungeret som ekstern 
revisor sidste år. Rynord blev genvalgt. 
 

9. Valg af intern revisor 
• Claus Lindorff Christensen genopstillede og blev genvalgt.  

 
10. Eventuelt 

• Ingen bemærkninger.  
 
Afslutning 

• Dirigenten erklærede generalforsamlingen for afsluttet og takkede for god ro og orden.  
 
 


